
ورزش ایران

آیدین نیکخواه بهرامی

جای خالی بزرگی که هرگز پر نشد
هفتم دى ماه در تاریخ ورزش ایران روز تلخى براى 
از دنیا رفتن ستاره   روز  به شمار مى رود؛  بسکتبال 
آیدین نیکخواه بهرامى و جای  استثنایی تیم ملى، 
خالی بزرگی که هرگز پر نشد.او سحرگاه هفتم دى ماه 
١٣٨٦ در آستانه  ٢٦ سالگى به دلیل سانحه  تصادف 
در کمربندى چالوس به نوشهر چشم از جهان فرو 
بست.حالا شانزده سال گذشت؛کسی که همیشه 

اعتقاد داشت من شاعرم، بسکتبال شعر من است.

پینگ پنگی ها به اردو رفتند
تیم ملی تنیس روی میززنان برای حضور در مسابقات 
قهرمانی جهان به اردو رفت. ندا شهسواری، مهشید 
اشتری، شیما صفایی، فاطمه یاری و صبا سراجی راکت به 
دستان ملی پوش تا 15 دی ماه به مدت 10 روز تمریناتشان 
را زیر نظر حمیده ایرانمنش پیگیری می کنند.مسابقات 
فینال تیمی قهرمانی جهان از 26 بهمن تا 7 اسفندماه 

در بوسان کره جنوبی برگزار می شود.
 

رقابت های تنیس  رسولی، قهرمان 
۵۰۰ امتیازی شد

رقابت های ۵۰۰ امتیازی تنیس بانوان با قهرمانی ستاره 
رسولی به پایان رسید.در آخرین روز این مسابقات 
عنوان  کسب  برای  خواه  ظفر  الهه  و   رسولی  ستاره 
قهرمانی به مصاف یکدیگر رفتند که در نهایت رسولی 
توانست با نتیجه ۶-۱ و ۶-۲ حریف خود را از پیش رو 
بردارد و جایگاه اول را از آن خود کند، سارا تیموری و 
افسانه محبی هم به مقام سوم مشترک رضایت دادند. 
در این دوره تنیسورهایی از استان های فارس، کرمان، 
اصفهان، یزد، تهران، فارس و  البرز به مدت یک هفته 

در زمین های تنیس مکران سیرجان حضور داشتند.
 

مدال آوران تیمی هانگژو بقیه مبالغ 
پاداش ها را گرفتند

مابه التفاوت پاداش پای ســـکو مدال آوران رشته های 
دو نفـــره در بازی های آســـیایی هانگژو از ســـوی کمیته 
ملی المپیک پرداخت شـــد. با تصمیـــم اعضای هیأت 
اجرایی کمیتـــه ملی المپیک در نشســـت 22 آبان ماه 
و پـــس از اعتراض مـــدال آوران رشـــته های دو نفره در 
بازی هـــای آســـیایی به پرداخـــت نصف پـــاداش مدال 
به آنها، قرار شـــد که پاداش مـــدال آوری در تیم های دو 
نفره کامل محاســـبه و پرداخت شود.مبلغ پاداش پای 
ســـکو برای مدال آوران طـــا، نقره و برنـــز در بازی های 
آســـیایی به ترتیب 15 هـــزار، 6 هزار و 3 هـــزار دلار بود 
که برای مدال آوران رشـــته های دو نفـــره معادل ریالی 
نصف ایـــن پاداش پرداخت شـــده بود. مابـــه التفاوت 
ایـــن پـــاداش روز سه شـــنبه بـــرای ورزشـــکاران واریـــز 
شـــد.کاروان ایـــران در بازی هـــای آســـیایی هانگژو در 
روئینـــگ دونفـــره زنان) مهســـا جاور و زینـــب نوروزی( 
به مدال نقره دســـت یافتنـــد و در کانـــو دونفره )عادل 
مجللـــی و کیـــا اســـکندانی(، کایـــاک دونفـــره )پیمان 
قویدل و ســـپهر ســـاعتچی(، تنیس روی میز )نوشاد و 
نیما عالمیان( و تپانچه بادی میکس )هانیه رستمیان 

و امیـــر جوهری خـــو( صاحب مدال برنز شـــدند.
 

آقایی با پیراهن مربیگری در جام فجر
ثریا آقایی در مسابقات بین المللی فجر، مربی تیم 
ملی خواهد بود.فریبا مددی، نایب رئیس فدراسیون 
بدمینتون در امور بانوان در این خصوص گفت: »ثریا 
به کمپ توسعه آسیا به عنوان مربی دعوت شد و با 
توجه به تجاربی که به دست آورد، حالا از او به عنوان 
فجر  بین المللی  مسابقات  در  نوجوانان  تیم  مربی 
استفاده می کنیم.همچنین هدایت تیم بزرگسالان را 
به سیمین مهدوی سپردیم.نگین امیری پور هم مربی 

جوانان است.«

خوزستان قهرمان شد، تهران پنجم
مســـابقات کشـــتی فرنگی قهرمانی کشـــور با قهرمانی 
خوزســـتان و پنجمـــی تهـــران کـــه همواره در گذشـــته 
مدعـــی عنوان قهرمانی بود، خاتمـــه یافت. تیم قم که 
میزبان این دوره از مســـابقات بود نیـــز صاحب عنوان 
چهارمی این دوره از مســـابقات شد. رقابت های کشتی 
فرنگی بزرگســـالان قهرمانی کشور و مرحله اول چرخه 
انتخابـــی تیم ملی، گرامیداشـــت 10 هزار و نود شـــهید 
اســـتان قم، روزهای 6 لغایت 8 دی ماه در سالن شهید 
حیدریان شهر قم برگزار شـــد. در پایان این مسابقات 
تیم های خوزســـتان، فارس و مازندران بـــه عنوان اول 
تا ســـوم رســـیدند. نکته مهـــم پنجمی تهـــران بود که 
از ۱۰ وزن حتـــی یـــک قهرمان هم نداشـــت! تهرانی که 
همواره در کشـــتی فرنگی جزو مدعیان کســـب عنوان 
قهرمانـــی بود. در رده بندی تیمی به ترتیب خوزســـتان 
بـــا 144 امتیـــاز قهرمان شـــد، فـــارس بـــا 138 امتیاز و 
مازنـــدران با 114 امتیاز صاحـــب عناوین نایب قهرمانی 
و ســـومی شـــدند. قم میزبان با 93 امتیاز چهارم شـــد 
و نهایتـــاً تهـــران بـــا امتیـــاز 65 رتبه پنجمـــی را به خود 
اختصاص داد. مهندس کیومرث هاشمی، وزیر ورزش 
و جوانـــان نیز میهمـــان ویژه ایـــن دوره از رقابت ها و از 

نزدیـــک رقابت فرنگی کاران را شـــاهد بود.
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فردا؛ تصمیم نهایی برای سرمربیگری تیم ملی والیبال بیرامی باهر: دنیا خیلی عجیبه!

تمرینـــات تیـــم ملـــی اســـکی جوانـــان 
ایـــران در کمـــپ کره جنوبی آغاز شـــد. 
ایـــن تیم بـــا ترکیـــب ســـارینا احمدپور 
و علـــی بلوکات در رشـــته اســـکی آلپاین 
و امیرمحمـــد ابوالحســـن زاده، پرســـتو 
آبســـالان  و ملیـــکا میرزایـــی در رشـــته 
اســـکی صحرا نوردی با مربیگری سمانه 
بیرامـــی باهـــر بـــه کـــره رفتند تـــا پیش 
از اســـتارت المپیـــک تمرینـــات خود را 
پیگیـــری کننـــد. ســـمانه بیرامـــی باهر، 
مربی تیـــم ملـــی درخصـــوص المپیک 
جوانان مـــی گوید: »اولیـــن روز تمرین 
را در کمـــپ کنـــار ســـایر اســـکی بازان 
حاضـــر در آن شـــروع کردیـــم و خـــدا را 
شـــکر جوانـــان بســـیار خـــوب تمریـــن 
بـــه  توجـــه  بـــا  امیـــدوارم  می کننـــد. 
اینکـــه در کوهپایه هـــای ایـــران هنـــوز 

برفـــی نباریـــده بـــود و مـــا خیلـــی کمتر 
توانســـتیم شـــرایط برف را تجربه کنیم، 
بـــا اســـتفاده از ســـه هفتـــه تمریـــن در 
 کمـــپ بـــرای المپیـــک خیلـــی خـــوب 

کار کنیم.«
او در ادامـــه بیـــان می کنـــد: »دنیا خیلی 
2018 در کـــره  عجیبـــه! مـــن المپیـــک 
جنوبی شـــرکت کرده بودم که در همین 

شـــهر و همین پیست بود .الان هم مربی 
تیم ملـــی کشـــورمان هســـتم و المپیک 
جوانـــان اســـت.در حالی کـــه هرگز فکر 

نمی کـــردم مجـــدداً به اینجـــا بیایم.«
بازی هـــای المپیـــک زمســـتانی جوانان 
از ۱۹ ژانویـــه تـــا اول فوریـــه ) 29 دی تـــا 
12 بهمـــن( بـــه میزبانـــی کـــره جنوبـــی 

برگـــزار خواهد شـــد.

شـــورای فنـــی فدراســـیون والیبـــال فردا 
دربـــاره گزینه نهایـــی ســـرمربیگری تیم 
ملـــی تصمیم گیـــری می کنـــد. ویتالـــی 
هاینن بلژیکی، آنجلو لورنزوتی ایتالیایی، 
ســـعید معـــروف ایرانـــی و روبرتـــو پیاتـــزا 
ایتالیایـــی چهـــار گزینـــه اصلـــی مدنظـــر 
فدراســـیون برای ســـرمربیگری تیم ملی 

والیبـــال ایران هســـتند. 
وحیـــد مـــرادی سرپرســـت فدراســـیون 
والیبال درباره جلســـه یکشنبه می گوید: 
»شـــورای فنی فدراســـیون با حضور اعضا 
یکشـــنبه شـــرایط و برنامه هـــای چهـــار 
گزینـــه را بررســـی می کنـــد و چنـــد روز 
بعد هـــم حـــدود 10 نفـــر از اعضای شـــورا 
در کمیتـــه فنـــی دور هم جمع می شـــوند 
تـــا بـــرای انتخاب ســـرمربی تیـــم ملی به 

جمع بنـــدی برســـند.«

بـــه گفتـــه او، گزینه هـــا تحقـــق ســـهمیه 
المپیک را خیلی خیلی ســـخت می دانند: 
»مـــا در مذاکـــرات جدیـــد، صحبت های 
خوبـــی داشـــتیم، شـــرایط را گفتیـــم و 
برنامه ها را چک کردیـــم وهر چهار گزینه 
طبق شـــرایط اعام آمادگـــی کرده اند. ما 
به آنها گوشـــزد کرده ایم هدف ما سهمیه 
المپیـــک 2024 پاریـــس اســـت. برخاف 

کارشناســـان ایرانی که رفتن بـــه المپیک 
را نشـــدنی می دانند، مربیـــان مد نظر کار 

را خیلـــی ســـخت می دانند، نـــه محال.«
از نظـــر مـــرادی شـــرایط هر چهـــار گزینه 
یکســـان اســـت: »هـــر چهـــار گزینـــه در 
شـــرایط مســـاوی قـــرار دارند و ایـــن طور 
نیســـت کـــه مـــا بگوییم فـــان مربـــی را 

ترجیـــح می دهیـــم.«

توپ و توراسکی

جذب حریف تمرینی روسی برای تیم ملی تنیس

عزیزی: دو حریف تمرینی بهتر است
گرفتن سهمیه نسبت به المپیک توکیو راحت تر شده است

آقامیرزایی: شرایطم از زمان پدرو خیلی بهتر است

پریسا غفاری / فدراسیون تنیس در نظر دارد برای 
ــازی بهتر تیم ملی جهت حضور  کمک به آماده سـ
ــی دیویس  ــروه ۲ جهانـ ــای پلی آف گـ در رقابت هـ
ــذب کند.  ــیه جـ کاپ یـــک حریف تمرینی از روسـ
جذب حریف تمرینی از روسیه در حالی در برنامه 
ــیون تنیس قرار گرفته که این فدراسیون  فدراسـ
ــتانی به  ــور صربسـ ــتکیچ تنیسـ پیـــش از این با سـ
ــرای کادر فنی تیم ملی و همچنین  عنوان کمک بـ
ــتکیچ  ــده بود. سـ ــکاری شـ ــان وارد همـ ملی پوشـ
ــت که  ــم تمرینی جوکوویچ اسـ ــی از اعضای تیـ یکـ
ــران کمک حال  ــه تهـ ــفر بـ ــی چند مرحله با سـ طـ
ــازی تیم ملی بوده  ــیون تنیس در آماده سـ فدراسـ
است. آخرین حضور این تنیسور کنار تیم ملی در 
رقابت های دیویس کاپ سریانکا بود که منجر به 
ــی آف گروه دوم جهانی دیویس  صعود ایران به پلـ
ــور در این  ــازی حضـ ــد. حالا برای آماده سـ کاپ شـ
رقابت ها، فدراسیون تنیس با تنیسوری از روسیه 

ــزی رئیس  ــت. داوود عزیـ ــده اسـ ــره شـ وارد مذاکـ
فدراسیون تنیس با تأیید این خبر گفت: فعاً در 
ــتیم، اما اگر به  ــور هسـ مرحله مذاکره با این تنیسـ
ــرایط  ــیم در اولین فرصت شـ توافقات نهایی برسـ
ــفر او به ایران را مهیا می کنیم تا پیش از آغاز به  سـ
کار ایران در پلی آف گروه دو جهانی دیویس کاپ، 
کنار ملی پوشان کشورمان باشد و آنها را در تمرین 

همراهی کند.«
ــر دو حریف  ــرد: »قطعاً اگـ ــز بیان کـ ــه نیـ او در ادامـ
ــد برای ما بهتر است اگرچه  تمرینی کنار تیم باشـ
ــا یک نفر هم کارمان راه می افتد. برای در اختیار  بـ
ــتن همزمان دو نفر باید منابع مالی را خیلی  داشـ
ــتند  ــورها حرفه ای هسـ زیاد لحاظ کرد. این تنیسـ
ــان هم قطعاً  ــا ارقام بالا کار می کنند. حضورشـ و بـ
نتیجه بخش است. اگر شرایط مهیا باشد با هر دو 
ــاً برای دیویس  ــت اما قطعـ همکاری خواهیم داشـ

کاپ حداقل با یک نفر همکاری می کنیم.
ــی آف گروه دو  تیم ملی تنیـــس برای حضور در پلـ
جهانی دیویس کاپ آماده می شود. استونی حریف 
ــت. دیدار با استونی  اول ایران در این رقابت هاسـ

۱۳ و ۱۴ بهمن به میزبانی ایران انجام می شود.

 
بعد از ناکامی در بازی های آسیایی، این 
ــا حضور  ــارو می زند تا بـ ــخت پـ روزها سـ
ــک،  المپیـ ــت  بلیـ رزرو  و  ــی  انتخابـ در 
ــای  ــا آب هـ ــژو را بـ ــی اش در هانگـ ناکامـ

پاریس بشوید.
علی آقامیرزایی ستاره تیم ملی آب های 
آرام که از منتقدان سرسخت پدرو سنا 
ــرمربی برزیلی تیم ملی بود، حالا با  سـ
رفتن او، معتقد است شرایطش نسبت 

به قبل خیلی بهتر است.
درحالی که 3 ماه به مسابقات انتخابی 
المپیک بیشتر نمانده است و تیم ملی 
ــوز باتکلیف  ــرمربی هنـ ــتن سـ با نداشـ

است، به گفته آقامیرزایی هیچ مربی ای 
3 ماه نمی تواند معجزه کند.

ــن روزهایش برای  ــالا از آمادگی ایـ او حـ
گرفتن مجوز المپیک پاریس، می گوید: 
ــیایی هانگژو  ــد از بازی های آسـ »من بعـ
ــردم و از  ــتراحت کـ ــط 3، 4 روز اسـ فقـ
ــتم از نقطه ای که  ــه می دانسـ آنجایی کـ
می خواهم عقبم، بافاصله تمریناتم را 
شروع کردم و تا همین چندروز پیش که 
اولین مرحله رکوردگیری تیم ملی برای 
مسابقات انتخابی المپیک برگزار شد 

به صورت منظم پارو می زدم.
ــم در رکوردگیری  ــکر از تایمـ ــدا را شـ خـ
ــال  ــبت به سـ ــی بودم و رکوردم نسـ راضـ
قبل همین موقع 8 ثانیه هم ارتقا پیدا 
ــن رکورد در فصل  ــت و قطعاً ایـ کرده اسـ
ــابقه بهتر هم  ــه مسـ ــک بـ ــا و نزدیـ گرمـ

خواهد شد.«
آقامیرزایی معتقد است با اشتباه پدرو 
ــیایی را از  ــره بازی های آسـ ــی نقـ به راحتـ

ــت: »ما با 3 ماه تمرین  دست داده اسـ
زیرنظر پدرو سنا پا به مسابقات قهرمانی 
ــج  ــر نتایـ ــتیم و اگـ ــد گذاشـ ــیا تایلنـ آسـ
خوبی در این مسابقات گرفتیم، فقط 
ــتقامتی خوبی  ــتوانه اسـ ــطه پشـ به واسـ
ــتیم، از یک طرف تیم های  بود که داشـ
ــل ژاپن و کره هم در این  قدرتمندی مثـ
ــتند، هرچند  ــور نداشـ ــابقات حضـ مسـ
ــتند هم آمادگی من  که اگر حضور داشـ
ــی با آنها  ــه بتوانم به راحتـ ــوری بود کـ جـ
ــدار دادم  رقابت کنم. همانجا من هشـ
که نباید در باد این نتایج خوابید، دقیقاً 
ــابقات بود که افت ما  بعد از همین مسـ
ــد و روز به روز هم بیشتر شد.  شروع شـ
هرچقدر پافشاری کردم و به فدراسیون 
ــوش نکردند و  ــدار دادم، به من گـ هشـ
ــت  گفتند این مربی علمش به روز اسـ
ــا علم قدیم  ــتی که هنوز بـ و این تو هسـ

پیش می روی.
ــن اصاً  ــیایی مـ ــای آسـ ــل از بازی هـ قبـ

تمرینی برای حضور در تک نفره 1000 متر 
نداشتم و حتی از من تستی هم گرفته 
ــد در یک  ــد. قایقرانی که می خواهـ نشـ
ــت بدهد،  ماده پارو بزند، باید بارها تسـ
ــا اصرار  ــط 3، 4 بار آن هم بـ ــا من فقـ امـ

خودم تست دادم.
قبل از هانگژو به من می گفتند تو نقره 
بازی ها را می گیری اما خودم می دانستم 
ــه بتوانم این  ــت کـ ــرایط جوری نیسـ شـ
ــد و  ــم شـ ــن هـ ــرم. همیـ ــدال را بگیـ مـ
ــتن تمرینات استقامتی  به خاطر نداشـ
درست، 150 متر آخر مسابقه کم آوردم و 
ــزاق و ازبک با 6،5 ثانیه اختاف جای  قـ
ــت  ــن را گرفتند؛ همین اتفاقات دسـ مـ
ــم طا اما  ــت هم داد تا نمی گویـ به دسـ
نقره را از دست بدهم. خدا را شکر حالا 
ــبت به زمان حضور پدرو  ــرایطم نسـ شـ
خیلی بهتر است و با آسان بودن شرایط 
گرفتن سهمیه نسبت به المپیک توکیو، 

به گرفتن آن امیدوارم.«

قایقرانیتنیس

فائزه زمانی
خبرنگار

من ایرانی ام 
و برای این 

خاک هستم 
و دوست دارم 
پرچم کشورم 

را بالا ببرم، 
اما چرا بعضی 

از مسئولان 
دوست ندارند

مهـــدی صابـــری، پرتابگـــر وزنـــه این 
روزها بـــرای المپیک آماده می شـــود؛ 
هر چنـــد هدفـــش پرتـــاب در فینال 
المپیـــک اســـت اما اعتـــراف می کند 
خبـــری از مـــدال نیســـت. او که نفر 
بیســـت ویکم رنکینگ جهانی اســـت 
برای تحقـــق آرزویـــش می خواهد در 
قهرمانی داخل ســـالن کشوری، آسیا 
و جهان بـــا بهترین پرتاب هـــا، برای 
رنکینـــگ امتیاز جمع کنـــد. او البته 
مشـــکاتی هم دارد که امیدوار است 
بـــا طـــرح آنها خیلـــی زود حل شـــود 
و شـــاید مهم تریـــن آن بی توجهـــی 
مســـئولان هیـــأت خراســـان رضوی 

. ست ا
 شما قرار است در قهرمانی آسیا 

شرکت کنی، پیک بدنی ات را 
چطور تنظیم می کنی؟

مـــن بـــا پیـــک بدنـــی 80-70 درصدی 
بـــرای قهرمانی کشـــور رکـــورد خوبی 
پرتاب می کنـــم. البته همـــه تمرکزم 
روی پرتاب خوب اســـت تـــا قهرمانی. 
بعد هم بـــا 90 تا 100 درصـــد آمادگی در 
رقابت هـــای قهرمانی آســـیا شـــرکت 
می کنم و اگر ســـهمیه جهانی بگیرم، 
بعـــد از اســـتراحت کوتاه مـــدت در 
قهرمانـــی جهـــان رقابـــت جـــدی با 
رقبایـــم دارم. ورودی قهرمانی جهان 
21 متـــر و 50 ســـانتیمتر اســـت، امـــا 
اگـــر قهرمان آســـیا شـــوم دیگـــر لازم 
بـــه ورودی نیســـت و مـــن بـــه عنوان 
نماینـــده آســـیا بـــه قهرمانـــی جهان 

مـــی روم. هم اکنـــون در تمریـــن بـــا 
وزنـــه 8 کیلو و 200 گـــرم پرتاب خوبی 
می انـــدازم که در مســـابقه بـــا وزنه 7 
کیلویـــی و 260 گرمـــی فکـــر می کنم 
رکـــورد شـــخصی ام را حداقـــل 20-30 

ســـانتیمتر بزنم.
 انگار خیلی از هیأت دوومیدانی 

خراسان رضوی دلخوری؟
من مشهدی نیســـتم، اما از اصفهان 
بـــه عشـــق امـــام رضـــا)ع( و مربی ام 
به مشـــهد آمـــده ام و از وقتـــی اینجا 
ســـاکن شـــده ام بـــرای ایـــن اســـتان 
مســـابقه داده ام و امتیـــاز قهرمانی ام 
هم برای مشـــهد ثبت شـــده اســـت، 
پس بدین  ترتیب ورزشـــکار مشهدی 
هســـتم. مـــن ایرانـــی ام و بـــرای این 
خـــاک هســـتم و دوســـت دارم پرچم 
کشـــورم را بالا ببـــرم، اما چـــرا بعضی 

از مسئولان دوســـت ندارند ما را برای 
اتفاقـــات قشـــنگ حمایـــت کننـــد؟ 
آنهایـــی کـــه بی توجـــه هســـتند، در 
ورزشـــگاه حضـــور دارنـــد اما ســـمت 
ورزشـــکار نمی آیند. ما حدود یک ماه 
و نیم دیگر مســـابقه داریم اما متولی 
دوومیدانی اســـتان اصاً برایش مهم 
نیســـت ورزشـــکارش حالـــش چطور 
اســـت و آیـــا کـــم و کســـری دارد؟ در 
صورتی کـــه طبق فرمایشـــات رهبری 
ایران قـــوی، ورزش قوی اما یکســـری 
از مسئولان انگار دوست ندارند ایران 
قوی داشـــته باشـــیم و پرچممان بالا 
بـــرود. حتـــی گفته انـــد تـــا زمانی که 
او باشـــد، اجـــازه نمی دهیم مســـابقه 
دهـــد، در حالـــی کـــه هدف مـــن بالا 
بـــردن پرچـــم ایـــران اســـت. رئیس 
رئیـــس  خراســـان رضوی،  هیـــأت 

تربیـــت بدنی آســـتان قـــدس و درگیر 
کارهای آســـتان هم هست، شاید وقت 
نمی کند بـــه دوومیدانی که ورزش مادر 
و رشـــته اول المپیک اســـت رســـیدگی 
کند. من بابـــت بی توجهی هـــا دلگیر 
بـــودم. اینکـــه چـــرا حتی یـــک تماس 
نمی گیرنـــد تـــا بپرســـند حالـــم خوب 
است، مشکلی ندارم؟ نه رئیس هیأت 
و نـــه حتی دبیـــر هیأت ســـراغی از من 
نمی گیرنـــد. در حالی کـــه دلخوش به 
ایـــن توجهـــات هســـتم و می خواهـــم 
ایـــران را قـــوی نشـــان دهـــم. مـــا زجر 
می کشـــیم، روزی 6 ســـاعت تمرینات 
ســـنگین را تحمـــل می کنیـــم تـــا روی 
ســـکو برویم. نمی دانم شاید هم توقع  
مـــن زیاد بـــوده اســـت و ایـــن حرف ها 
به ضـــررم تمام شـــود، امـــا می گویم تا 
بـــا رفع مشـــکات، اتفاق خوبـــی برای 

ورزش مـــادر ایـــران بیفتد.
 در رنکینگ جهانی چه رتبه ای 

داری؟
هم اکنون نفـــر بیســـت ویکم رنکینگ 
پرتـــاب وزنـــه دنیا هســـتم. بـــه خاطر 
قهرمانـــی آســـیا 130 امتیـــاز گرفتـــم و 
با پنجمـــی بازی هـــای آســـیایی هم 90 
امتیـــاز که به نظر خـــودم امتیاز خوبی 
گرفتم و رکوردم هم خوب بود. محمد 
طلوع، پرتابگری که دوم شـــد سهمیه 
نگرفت، چراکه در قهرمانی آســـیا ســـه 

بار خطـــا کرد.
 پس با این حساب از حالا باید 

اسم مهدی صابری را در لیست 
المپیکی ها نوشت؟

مـــا تـــا 10 تیرمـــاه ســـال آینـــده فرصت 
داریـــم ســـهمیه بگیریـــم. بهمن مـــاه 
مسابقه قهرمانی داخل ســـالن آسیا را 
دارم که نفر اول آن 140 امتیاز می گیرد، 
نفر دوم 110 و نفر ســـوم 90 امتیاز. بابت 
همین مســـأله این رقابت هـــا اهمیت 
زیادی دارد. حتی اگر در داخل ســـالن 
قهرمانی کشـــور هم خـــوب پرتاب کنم 
70 امتیـــاز می گیرم، چراکـــه قهرمانی 
کشـــور نیـــز جـــزو رقابت هـــای امتیـــاز 
بالاســـت؛ می مانـــد قهرمانـــی آســـیای 
فضای باز ســـال آینده بـــا 100 امتیازش 
که نمی دانـــم کجا برگزار می شـــود. در 
واقع برای قطعیت ســـهمیه از رنکینگ 
جهانـــی، رقابت هایـــی کـــه بـــالای 60 

امتیـــاز دارد خیلـــی مهـــم هســـتند. 
بنابراین فدراســـیون بایـــد پیگیر اعزام 
ما به رقابت هایی با امتیاز بالا باشـــد و 
ما هم فقط روی تمریـــن تمرکز کنیم. 
من معمـــولاً بعد از تمریـــن پرتاب وزنه 
9-8 کیلویـــی دســـتم ورم می کند و هر 
روز ماســـاژ می گیـــرم تـــا مصدومیتـــی 
پیش نیایـــد. ورزشـــکار می توانـــد این 
مســـائل را  تحمـــل کنـــد، فدراســـیون 
هم بایـــد کارهـــای پشـــتیبانی را انجام 
دهد. البته تا حالا حمایت فدراسیون 
بـــد نبـــوده اســـت اما بـــه نظـــرم برای 
موفقیـــت در المپیک ایـــن حمایت ها 

باید بیشـــتر شود.
 ظاهراً فدراسیون برای 6 نفر شانس 

سهمیه المپیک، حقوق خوبی در 
نظر گرفته، درست است؟

تا زمانی که افشـــین داوری سرپرســـت 
بـــود اتفاقـــات خوبی افتـــاد، امـــا بعد 
بـــا  آســـیایی هانگـــژو،  بازی هـــای  از 
بی توجهی هـــا انگار فراموش شـــدیم. 
بـــه گفتـــه داوری، قـــرار بـــود بعـــد از 
بازی ها شـــرایط و امکانـــات را به بچه ها 
برگرداننـــد کـــه هیـــچ اتفاقـــی نیفتاد 
تـــا اینکـــه رفـــت. مـــا فرصت زیـــادی تا 
المپیک نداریم و این به ضرر ورزشـــکار 
اســـت. البتـــه مـــن بـــا آقـــای مبینـــی 
سرپرســـت جدید فدراسیون صحبت 
کرده ام و ایشـــان قول داده اند شـــرایط 
را مهیا کننـــد؛ هر چند جلســـه کمیته 
فنی هم برگزار شـــده که نتیجه مثبتی 
داشـــته و برای ما 6 نفر شانس سهمیه، 
حقوق تعییـــن کرده انـــد و حتی هزینه 
کفـــش و مکمل ها را هـــم  پرداخته اند.

 به مدال المپیک هم فکر می کنی؟
نه. چـــرا دروغ بگویم، بـــه خاطر اینکه 
برای مـــدال المپیک بایـــد 22 متر و 50 
ســـانتیمتر پرتاب کنی. رکـــورد من روی 
21 متر اســـت، اما می توانی با پرتاب 20 
متر 80-70 سانتیمتر به فینال المپیک 
صعـــود کنی. رســـیدن به جمـــع 8 نفر 
اول المپیک هم نتیجه خوبی اســـت. 
ان شـــاءالله که فینالیســـت شـــوم، اما 
می توانیـــد بـــرای بازی هـــای آســـیایی 
ناگویـــای ژاپـــن روی مدالـــم حســـاب 
کنیـــد، هرچند بـــرای آن هم 2ســـال و 
9،8 مـــاه فرصت اســـت و اگـــر از حالا 

نجنبیم دیر می شـــود.

گپ

چرا دروغ بگویم؛ از مدال المپیک خیلی دورم

صابری:  بعضی ها نمی خواهند ایران قوی داشته باشیم


